
Tutaj już chyba nic i nikt
nie pomoże
27 października 2023

Dlaczego polscy sportowcy są ubierani w stroje producentów
niemieckich, a nie polskich? Czy to jakaś korupcja, że nie
wspiera się polskich firm odzieżowych?
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